
 

 

 
 

 
 שורי

השבוע נפרדנו משורי שולב מקיבוץ מירב. שורי היה ממקימי קיבוץ מירב, שימש בתפקיד מזכיר המועצה ומנהל מחלקת חינוך,  
בעמות  חבר  במלכישוע,  ארגוני  מנהל  לפיתוחהיה  והחדש   ה  הצעיר  הישוב  של  המייסדים  בוועד  מלא  ושותף  המעיינות  עמק 

 . מאוד נו ל  ויחסר וחבר שותף היה שורי מיטל.
 שולחים תנחומים וחיבוק למשפחה ולקהילת מירב כולה. ואנו כואבים את הפרידה, 

 
 
 
 
 

אתמול, התקיימה ישיבת המליאה הראשונה שלאחר הבחירות. בישיבת מליאה זו, עברו סמכויות ראש המועצה וחברי המליאה  
 היוצאים לראש המועצה הנכנס ולחברי המליאה הנבחרים החדשים. 

על   לכולם  הודינו  המועצה.  במליאת  ארוכות  קדנציות  מסיימים  אשר  המליאה  חברי  עשר  שלושה  הוזמנו  החגיגית  לישיבה 
ושי   ,הנכונות והמסירות ועל תרומתם וחלקם בישיבות המליאה ובוועדות המועצה השונות, והענקנו להם תעודת הוקרה ותודה

  -כן    כמוצנוע. ברכנו את חברי המליאה החדשים אשר כבר שובצו לוועדות המועצה השונות ויחלו לפעול כבר בימים הקרובים.  
אושר מינויה של מיכל אקרמן מגשר לתפקיד סגנית ראש המועצה. בימים אלה נכנסת מיכל לתפקידה, ולומדת את המועצה על 

 שלל תפקידיה ונושאיה.  
 

 עם כניסתי לתפקיד וקבלת הסמכויות ברצוני להודות לציבור על הבחירה בי לראשות המועצה.
תנופת הפיתוח  את  הציפיות, להמשיך  על  לענות  כדי שאוכל  הצוות שלי  אנשי  יחד עם  הכל  ואעשה  גדולות  לנעליים  נכנסתי 

 את המועצה לעבר האתגרים שכבר עומדים לפתחינו ואלו שעוד יבואו.   ולהוביל והצמיחה שהתרחשו כאן בשנים האחרונות, 
עם ראש המועצה היוצא יורם קרין, ועם  סביב נושאים מגוונים  בשלושת השבועות מאז הבחירות, אני עורך פגישות חפיפה רבות  

במועצה  ממלאי השונים   תפקידים  וידידי ובתאגידיה  שותפים  ועם  השונים,  הממשלה  במשרדי  תפקידים  בעלי  עם  נפגש   ,
 .המועצה לפגישות היכרות 

ו רבות  ללמוד המשימות  הרבה  עוד  ליורם    ,יש  להודות  רוצה  צוותווואני  אנשי   אנשי  כל  עם  ההיכרות  המסודרת,  ההעברה  על 
 המקצוע והרפרנטים ועל הנכונות להמשיך לעשות זאת ככל שנזדקק ו/או נדרש. 

 תושבי העמק היקרים.  -בימים אלו, אנו מגבשים את צוות הלשכה ובין היתר את דרכי העבודה והשיח הישיר איתכם 
!בהצלחה לכולנוזאת הזדמנות להודות גם לצוות הותיק והיקר שנמצא בתהליכי חפיפה ופרידה.   
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 תודה
 שנים בניהול המועצה. 18 -ראש המועצה היוצא עם סיום תפקידו בתום קרוב ל  -אין מספיק מילים כדי להודות ליורם קרין 

ומצויינות   דמוגרפית,  צמיחה  המועצה,  ובמרחב  בישובים  פיתוח  היטב:  לעין  ניכרות  והתוצאות  קדימה  העמק  את  הוביל  יורם 
 בתחומים רבים. 

בני משפחה, צוות הנהלת המועצה, חברי מליאת בשבוע שעבר קיימנו מפגש פרידה צנוע וברוח התקופה בכוונת בהשתתפות  
הוקרנו ברכות של שותפים לדרך עימם נאמרו ו  -במפגש  .  זור, וחברים לדרךהמועצה, נציגי ישובים, מנהלי החברות והגופים בא

סיום הוקרן סרטון ברכה של נשיא ב  .קיים יורם קשרי עבודה שוטפים ושיתופי פעולה פוריים לטובת העמק לאורך כל השנים 
: "דווקא בימים אלה של סיום ופרידה כדאי להביט לאחור בגאווה גדולה של הנשיא  המדינה מר יצחק )בוז'י( הרצוג שבו אמר 

צמיחה   ראיתי  תמיד  במועצה.  הרבים  ובביקורי  השונים  בתפקידי  ושוב  ושוב  שוב  אותך  לראות  שזכיתי  כפי  שלך,  העשייה 
והתפתחות של העמק: דמוגרפית, פיסית, קהילתית, חברתית ותרבותית. שנים שבהן קידמת פרוייקטים רבים, תנופת קליטה  
לעשייה  מוחשית  תוצאה  היא  המעיינות  לעמק  מצטרפות  צעירות  משפחות  הרבה  כך  שכל  והעובדה  בעמק,  פוסקת  בלתי 

 המבורכת שלך."
ראש מועצה לדוגמה ברשויות רבות בעשייה הרבה מחד, בשקט ובצניעות שלו מאידך ובכישרון הגדול שלו לייצר   שימשיורם  

 זור כולו. חיבורים רב מגזריים לטובת העמק והא
המועצה   צוות  ובשם  כולה  המעיינות  עמק  משפחת  ליורם בשם  מודים  הרבה  אנו  העשייה  השותפות   ,על  הנכונות    על  ועל 

 להעביר את הידע והמידע באופן מסודר על מנת שאנחנו נוכל "לקחת את המושכות מכאן" ולהמשיך לקדם את העמק.
   << לסרטון סיכום תקופה !מאחלים לך דרך צלחה בדרכך החדשה

 
 ביטחון 

נו חשוב להתעדכן קודם כל  ל אנו נכנסים לניהול המועצה בימים שבהם מתנהלת מלחמה בגבולותיה של מדינת ישראל, ולכן היה 
 בכל נושא ניהול החירום במועצה.

יישובי ההר אשר מצויים באתגר בבמעלה גלבוע יחד    -קיימנו שתי פגישות חשובות בנושא זה, הראשונה   חוני יטעם הנהלות 
, והשנייה עם צוות החירום המצומצם של  מתמשך כבר קרוב לשנה עם אירועי ירי המתרחשים מעת לעת לכיוון בתי הישובים 

כוחות הביטחון בא וללמוד את התנהלות החירום של המועצה, הקשרים עם  זור, הקשר עם הישובים  המועצה על מנת להבין 
השונים. לתרחישים  השוטפים   והמוכנות  הביטחון  מרכיבי  סוגיית  את  להסדיר  בדרישה  הרלוונטיים  הממשלה  למשרדי  פנינו 

ורכש נראה כי השנים הרבות שבהן פעל צוות המועצה  ביישובים עורפיים ואנו מקדמים פגישות עם שני המח"טים של הגיזרה.  
עם  התמודדות  ויכולת  גבוהה  למוכנות  הביאו  האחרונים  בחודשים  ובעיקר  השונים  באירועים  חלק  ולקח  התאמן  רב,  ניסיון 

 ונקווה שלא נזדקק. תרחישים שונים.
 

 ביקורים 
. האחד הוא של שר החקלאות  בימים האחרונים שני ביקורים התקיימו כאן  

 ופיתוח הכפר אבי דיכטר והשני של מנכ"ל רשות המים חזי ליפשיץ.
שניהם שכן  אלה  בימים  רבה  חשיבות  אלה  בנושא   לביקורים  נוגעים 

שהיא  , זורבא  החשובים   הכלכליים   הצמיחה  ממנועי  אחד   החקלאות 
  מדינת  של  המזרחי  גבולה  על  השוכנת   המעיינות   עמק  האזורית   ולמועצה

 והשמירה  החקלאות  בביסוס  ומשמעותי חשוב חלק יישוביה כלל על ישראל
 ישראל.  מדינת  של התזונתי והביטחון הביטחון על

דיכטר ביקרנו בחוות עדן שם הצגנו לו את תחום החינוך בחווה   עם השר 
ואת המחקרים הרבים המתקיימים בחווה כמו מחקר   חדקונית החינוכית, 

האדומה התמר  הדקל  בעצי  הגדלים   תמרים ה זני    ,הפוגעת  המיוחדים 
ה   ,בחווה על  הדגים   סרטניות המחקר  בריכות  לניקוי  דג   ,המשמשות  גידול 

נושא ועוד  מתוכנן בעמקה  דגי הסלמוןפרויקט    הדניס, . כמו כן העלנו את 
 זור. לחוק המים על האזור ואת חשיבות התקציבים לפיתוח החקלאות בא 27מחירי המים, השפעת תיקון  

אתגרי החקלאות  את  לראות  על מנת  בסיור בעמק  עדן, המשיך  בחוות  ליפשיץ החל  חזי  רשות המים  מנכ"ל  הביקור של  גם 
 לחוק המים על החקלאים. 27והמים שבסיומו התקיים דיון בנושא מחירי המים ובהשפעת תיקון 

 
 

https://youtu.be/fZP34HmmLzw


 

 

 
 
 

 חנוכת שיפוץ מרכז יום בגיל עוז
מרכז היום בגיל עוז הוא בית שני עבור עשרות מוותיקי העמק. מקום חם  
לצד   ומוסיקה  תנועה  לימודים, העשרה,  יצירה,  חברים,  ומשפחתי למפגש 

  מעטפת וליווי מקצועי ואישי יומיומי.
שבוצע בזכות שיתוף פעולה של עמותת גיל    ,חנכנו יחד את שיפוץ המקום 

השיפוץ שדרג משמעותית את   הסיעוד של הביטוח הלאומי.  ת קרנו  עוז עם 
 טב. המרחב, וכעת הוא מרווח יותר, נעים מזמין ומצוייד הי

תודה לאנשי קרן הסיעוד על הסיוע התקציבי ועל הליווי בתהליך ולצוות גיל 
וותיקי  עם  ויחד  למען  ימות השנה  בכל  על העבודה הנפלאה שעושים  עוז 

 העמק.
 

 פורים
  מדי   טכנולוגי  בעידן  המתקיימת   פיסיות   מגבלות   עם   לילדים   תחפושות   הכנת   סדנת   עוד   הסתיימה  והשבוע  ...מסורת   זו,  מסורת 

 ומייצרים   מתכננים ,  חודשים   שלושה  לאורך  לשבוע  אחת   שבאים ,  האזור  מכל  ומתנדבות   מתנדבים   45  -כ  של  צוות   .שנה
 .  והילדות  הילדים   של לבקשותיהם  תחפושות 

  טכנולוגיות  מיומנויות   ורכש   באזור   שצמח  חדש  דור,  צעירים   ות .ילדים   ויותר  יותר  התחפושות   להכנת   שותפים   האחרונות   בשנים 
 יש  ויופי  יצירתיות   מאוד   הרבה .חלק  לקחת   ומבקשים   לפרויקט  שנחשפים   אנשים   מאוד   הרבה,  בנוסף.  טכנולוגי  בעידן

 .  המקסימה ובתוצאה בעשייה יותר ועוד  בתחפושות 
 

 לאורך כל השבוע ציינו את חג הפורים בבתי הספר ובמוסדות החינוך ברחבי העמק. 
 תענית אסתר ובשבוע הבא את חג פורים בישובים ובקהילות. מציינים את היום 

 לצד אירועי החג, נקווה ונייחל לשובם של החטופים והחטופות למשפחותיהם במהרה, ולשובם של כל חיילנו הביתה.
 
 

 
 שבת שלום, 

 איתמר מטיאש
 ראש המועצה 


